
為配合建造南橋的附屬工程，沿將軍澳南海濱長廊近賽馬會香港足球總會足球
訓練中心的行人路及單車徑需分階段實施臨時交通措施。於2024年第一季期間，
一段長約120米的行人路將臨時改道；而旁邊的一段長約120米的單車徑將繼續
維持3.5米的闊度（附圖一標示位置）。騎單車人士在駛至上述單車徑時敬請留
意及減速，以策安全。有關地點將設置適當交通標誌，指導行人及騎單車人士。
工程團隊將按需要適時通知下一階段的臨時交通措施。

如有查詢，歡迎致電24小時工程熱線6799 8302。

To facilitate the construction of the Southern Bridge ancillary works, temporary traffic
arrangement will be implemented on the cycle track and footpath along Tseung Kwan
O South Waterfront Promenade near Jockey Club HKFA Football Training Centre in
stages. During the first quarter of 2024, a section of 120m long footpath will be
temporarily diverted; and a section of around 120m long cycle track will continue be
maintained at 3.5m wide (see Figure 1). For safety, cyclists are reminded to reduce
speed upon reaching the above-mentioned cycle track. Appropriate traffic signs will be
erected on site to guide pedestrians and cyclists. Project team will notify the upcoming
temporary traffic arrangement in due course if necessary.

Should you have any enquiries about the project, please feel free to call our 24-hour
hotline at 6799 8302.
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